
Szanowny Panie Marszałku,  

minęło 5 lat od decyzji emerytalnej i z tego powodu ZUS nie chce mi przeliczyć świadczenia. Teraz cała nadzieja 

w senatorach, że przygotują projekt ustawy i do jesiennych wyborów parlament zdąży go uchwalić. Czy 

potraktujecie nas Państwo poważnie, na to liczymy. Z poważaniem MR 


